
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 269/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 455α /1995 
απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας περί 
έγκρισης Κανονισμού χρήσης πεζοδρομίων-
κοινοχρήστων χώρων Δήμου Βέροιας. 

 
       Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Μιχαηλίδης Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   ………. 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 

Τροχόπουλος, Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 234/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης, Π. Ποταμόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 235/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 236/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της  αριθ. 239/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 240/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 241/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. 
Δημούλα, Σ. Κρομμύδας, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 242/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ.  
Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 244/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Χ. 

Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης 
και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 245/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 246/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 250/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 252/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 254/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 259/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
16 Κατά τη συζήτηση της αριθ. 263/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 269/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. 
Γαβρίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 271/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 30ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 455α/1995 απόφαση του Δ.Σ. «Έγκριση 
κανονισμού χρήσης πεζοδρομίων-κοινοχρήστων χώρων Δήμου Βέροιας» όπως 
τροποποιήθηκε με τις υπ’ αριθ. 235/1997 και 409/1997 όμοιες (άρθρο 5 παρ. 8β), στα 
πεζοδρόμια επιτρέπεται η παραχώρηση χρήσης πεζοδρομίου μέχρι (1/2) μισού 
μέτρου στους καταστηματάρχες με τον όρο ότι υπολείπεται πεζοδρόμιο τουλάχιστον 
ενός μέτρου. Η δυνατότητα αυτή δεν ισχύει στο κέντρο της πόλης, όπως 
προσδιορίζεται από τις οδούς Θωμαϊδου-Ανοίξεως-Φιλήμωνος-Ακροπόλεως-
Δήμητρας-Βερόης-Καραϊσκάκη-Θωμαϊδου. 
 Ο Εμπορικός Σύλλογος με τα υπ’ αριθ. 343/2003 και 41/2004 έγγραφά του 
καθώς επίσης και οι αλλεπάλληλες καθημερινές σχεδόν επισκέψεις των 
καταστηματαρχών στην υπηρεσία μας, ζητούν την άρση της απαγόρευσης αυτής και 
να επιτραπεί η χρήση πεζοδρομίου έμπροσθεν των καταστημάτων τους. 
 Επειδή από την εφαρμογή της παραπάνω απόφασης προέκυψαν προβλήματα 
στους καταστηματάρχες αυτής της περιοχής και για λόγους ισονομίας και ίσης 
μεταχείρισης επιβάλλεται η άρση της απαγόρευσης χρήσης πεζοδρομίου στο κέντρο 
της πόλης όπως αυτό προσδιορίζεται από την παρ. 8β του άρθρου 5 του κανονισμού. 
 Με την υπ΄αριθ. 184/2005 η Δ.Ε. εισηγείται ομόφωνα την τροποποίηση της 
παραπάνω απόφασης δίνοντας προθεσμία (5) πέντε ημερών για ενστάσεις ή 
αντιρρήσεις από την ανάρτηση στο δημοτικό κατάστημα και σε δύο τοπικές 
εφημερίδες η οποία και παρήλθε στις 3 Απριλίου 2005 χωρίς να έχει υποβληθεί καμία 
ένσταση. 
 Με την υπ΄αριθ. 288/05 Α.Δ.Ε. εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την 
τροποποίηση της υπ΄αριθ. 455α/95 Α.Δ.Σ. όπως την  εισηγείται με την υπ΄αριθ.  
184/2005 απόφασή της ως εξής: Απαλείφει το τελευταίο εδάφιο «Η δυνατότητα αυτή  
δεν ισχύει στο κέντρο της πόλης, όπως προσδιορίζεται από τις οδούς Θωμαϊδου, 
Ανοίξεως, Ακροπόλεως, Δήμητρας και Βερόης» της παραγράφου 8β του άρθρου 5 
του παραπάνω κανονισμού. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την με αριθ. 288/2005 
απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής Δήμου Βέροιας, με την οποία αυτή εισηγείται 
στο Δημοτικό Συμβούλιο την τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 455α/1995 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου για «Έγκριση Κανονισμού χρήσης πεζοδρομίων – 
κοινοχρήστων χώρων Δήμου Βέροιας» όπως αυτή τροποποιήθηκε με τις υπ’ αριθμ. 
235/97 και  409/97 όμοιες, ως εξής: 
 Απαλείφει το τελευταίο εδάφιο «Η δυνατότητα αυτή δεν ισχύει στο κέντρο της 
πόλης, όπως προσδιορίζεται από τις οδούς Θωμαϊδου, Ανοίξεως, Ακροπόλεως, 
Δήμητρας και Βερόης» της παραγράφου 8β του άρθρου 5 του παραπάνω κανονισμού. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Όπως είναι γνωστό η χρήση των πεζοδρομίων στο μεγάλο 

δακτύλιο που περικλείεται από Ανοίξεως, Ακροπόλεως, Δήμητρας, Βερόης, 
Θωμαίδου απαγορεύεται. Επειδή υπήρξαν από τον Εμπορικό Σύλλογο έγγραφα με τα 
οποία ζητούν να αποκατασταθεί αυτή η αδικία που υπάρχει με τα υπόλοιπα μαγαζιά, 
το θέμα πέρασε από την Δημαρχιακή  Επιτροπή, δημοσιεύτηκε στον Τύπο, δεν 
υπήρξε καμία  ένσταση και έρχεται να τροποποιηθεί και να ισχύει και για το κέντρο 
της πόλης η χρήση των πεζοδρομίων από τα μαγαζιά με τους όρους που 
προβλέπονται και για τα άλλα μαγαζιά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Μέσα δηλ. στο ιστορικό αυτό κέντρο, ένα κατάστημα που 

πουλάει εσώρουχα ή ρούχα, θα βγάζει έξω μία κρεμάστρα με τα ρούχα ή εσώρουχα 
που θα κρέμονται; 

Γιαννουλάκης: Αυτό ήδη ισχύει στο πεζοδρομημένο κέντρο. Πάντα με τα 
μέτρα με τα οποία κάτι επιτρέπεται αν θέλει μπορεί να τα βγάλει. 

 



 
 
Τσιάρας: Ο Εμπορικός Σύλλογος ζήτησε να αποκατασταθεί αυτή η αδικία για 

όλων των ειδών τα εμπορικά καταστήματα ή για κάποιες κατηγορίες; Πιστεύω ότι το 
μεγαλύτερο πρόβλημα στο θέμα των πεζοδρομίων είναι τα μανάβικα και θυμάμαι 
πριν λίγες μέρες που είχαμε φέρει το θέμα της μείωσης των προστίμων ήταν κυρίως 
μανάβικα. Το πρόβλημα αυτό λύνεται μ΄ αυτή τη λύση; 

Γιαννουλάκης: Απλά νομιμοποιούνται κι αυτοί τώρα και δεν θα έχουν τα 
πρόστιμα που είχαν μέχρι τώρα. Είναι για όλες τις χρήσεις. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Θέλω να δηλώσω ότι μόνο πικρία μπορώ να αισθάνομαι 

βλέποντας αυτή την εισήγηση όταν μετά από μεγάλη μάχη με τους μανάβηδες 
καταφέραμε σ΄ έναν βαθμό να τους μαζέψουμε μέσα γιατί υπήρχε γενική 
διαμαρτυρία από τον κόσμο γιατί δεν μπορούσε να περάσει από τα πεζοδρόμια. Τώρα 
το ανατρέπουμε και μετά λίγο καιρό θα διαπιστώσουμε ότι δεν μπορεί να εφαρμοσθεί 
αυτή η απόφαση που θα τους ξαναβγάλει δηλ. στα πεζοδρόμια. Τώρα θα είναι νόμιμα 
στο μισό ή  ένα μέτρο του πεζοδρομίου και παρανόμως στο άλλο μισό ή ένα μέτρο 
και μετά λίγο καιρό θ΄ αρχίσουμε πάλι να διαμαρτυρόμαστε και θα προσπαθούμε να 
φέρουμε την παλαιότερη κατάσταση. Το καταψηφίζω μετά μανίας. 

Δελαβερίδης: Κι εγώ προφανώς θα το καταψηφίσω. Καταρχάς δεν έχουμε 
στην εισήγηση το έγγραφο του Εμπορικού Συλλόγου και δεν ξέρουμε τι ακριβώς 
ζητάει. Όπως είπε κι ο συνάδελφος, μέχρι να καταφέρουμε να τους μαντρώσουμε στα 
μαγαζιά τους, έρχεστε σήμερα εσείς και θα τα βγάλουν όλοι και τα μανάβικα θα πάνε 
ένα μέτρο και δεν θα μπορέσετε να τους συμμαζέψετε. Θα δείτε στο εμπορικό κέντρο 
τον Απόστολο ή το άλλο κατάστημα με τα γυναικεία είδη να βγάζουν έξω τα 
κιλοτάκια και τα διάφορα είδη. Θα έχουν το δικαίωμα αλλά δεν νομίζω ότι θα 
παρουσιάσουμε μία καλή εικόνα. Εγώ θα έλεγα να γίνει ίσως για κάποια μαγαζιά, δεν 
ξέρω ποια θα είναι αυτά ή ποια ζήτησαν από τον Εμπορικό Σύλλογο. Νομίζω ότι 
είναι μία βεβιασμένη απόφαση που θα πάρουμε και δεν θα δώσει τίποτα στην 
κοινωνία, απλά θα δημιουργήσουμε ένα καθημερινό παζάρι μέσα στο κέντρο της 
πόλης. 

Ουσουλτζόγλου: Νομίζω ότι έχουμε μπει σε μία περίοδο πολιτικής σε όλα ναι. 
Δεν ξέρω αν υπάρχει όντως αίτημα αλλά αν οι καταναλωτές δεν έχουν χρήματα να 
ξοδέψουν δεν είναι λύση να τους βγάλουμε στη μούρη τα προϊόντα. Αν έχεις 
χρήματα, θα βρεις το κατάστημα θα μπεις και θα ψωνίσεις. Φαντασθείτε αυτή την 
εικόνα, στις οδούς Μητροπόλεως, Βενιζέλου, Καρακωστή, Μ. Αλεξάνδρου, 
Κεντρικής και να μην πω κι άλλους δρόμους που υπάρχουν πολλά τέτοια 
καταστήματα και θα ήταν αστείο να έχουν αυτό το σταντ με τις κρεμάστρες και να 
περνάει ο καθένας από εκεί. Ας έρθει ένας κανονισμός μετά από διάλογο και φορείς 
για όλα αυτά τα ζητήματα, στο πλαίσιο του νόμου, να δούμε τις απόψεις τους και να 
πούμε τις δικές μας και να τους φέρουμε μπροστά σ΄ αυτή την πραγματικότητα. Για 
μένα είναι απαράδεκτο να γίνει αυτό. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη για μη 
έγκριση της τροποποίησης; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. αντιδημάρχου και της 
δημαρχιακής επιτροπής; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
 
 



 
 
2.- Την υπ’ αριθ. 455α/1995 προγενέστερη απόφασή του (όπως αυτή τροπ/θηκε με τις 
υπ’ αριθ. 235 και 409/1997 όμοιες), με την οποία εγκρίθηκε ο Κανονισμός χρήσης 
πεζοδρομίων-κοινοχρήστων χώρων Δήμου Βέροιας. 
3.- Τα αρ. πρωτ. 343/2003 και 41/2004 έγγραφα του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας. 
4.- Ότι λόγω προβλημάτων που προέκυψαν από την εφαρμογή της παραπάνω 
απόφασης στους καταστηματάρχες της εν λόγω περιοχής και για λόγους ισονομίας 
και ίσης μεταχείρισης είναι αναγκαία η άρση της απαγόρευσης χρήσης πεζοδρομίου 
στο κέντρο της πόλης, όπως αυτό προσδιορίζεται από την παρ. 8β του άρθρου 5 του 
παραπάνω Κανονισμού. 
5.- Την με αριθ. 288/2005 απόφαση της Δ.Ε. Δήμου Βέροιας. 
6.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95.  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση της αρ. 455α/1995 απόφασής του (όπως αυτή 
τροποποιήθηκε με τις υπ’ αριθ. 235 και 409/1997 όμοιες), ως εξής: 

Απαλείφει το τελευταίο εδάφιο «Η δυνατότητα αυτή δεν ισχύει στο κέντρο 
της πόλης, όπως προσδιορίζεται από τις οδούς Θωμαϊδου, Ανοίξεως, Ακροπόλεως, 
Δήμητρας και Βερόης» της παραγράφου 8β του άρθρου 5 του παραπάνω 
κανονισμού». 
 Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αρ. 455α/1995 και 235 & 409/1997 αποφάσεις του. 



 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  269 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-4-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


